
Fra: Kjeld Sørensen kjeld.a.sorensen@gmail.com
Emne: SV: Bestyrelsesmøde på lørdag den 21.05 kl. 10 på Strandlodden 9
Dato: 22. maj 2022 kl. 21.13

Til: Keld Volder keld.volder@gmail.com
Cc: Thomas Frisendal thomas@frisendal.net, <7@strandlodden.dk> 7@strandlodden.dk, <22@strandlodden.dk>

22@strandlodden.dk, hr.lytje@mail.tele.dk

Hej Keld,
 
Mange tak for kommentarerne. Jeg har rettet det som her vedlagt:
 
1. Godkendelse af Referat fra sidste møde den 05.03.2022.
 
(referatet er godkendt af tidligere bestyrelse). Referatet var godkendt, men hverken
Thomas eller Kjeld havde ikke fået det tilsendt. Det blev det på mødet. Det skal
imidlertid tjekkes at mail adresserne virker. Min på 50@strandlodden virker desværre
ikke?
 
2. Gennemgang af referat fra generalforsamlingen den 23.04.2022. Det blev
bemærket at der ikke var valgt nogen revisorsuppleant ved generalforsamlingen da
der ikke var nogen der meldte sig. Der blev talt om på generalforsamlingen at forhøje
kontingentet (midlertidigt) for at får flere penge til at renovere vejene. Det blev dog
ikke besluttet da man havde den opfattelse at det ikke kunne besluttes da der ikke var
nok fremmødte ifølge vedtægter (2/3 del flertal af medlemmerne er udelukkende, hvis
der skal ske ændringer af vores vedtægter og her skal Faxe Kommune også
godkende det). Men det viser sig efterfølgende at de kunne vi ved simpelt flertal. Det
skal derfor overvejes af bestyrelsen om vi skulle forslå til næste generalforsamling
midlertidigt for f.eks. 2 år sætte bedraget op så vi får bedre råd til vejrenoveringen.
 
3. Status fra Kasserer - Kassebeholdning m.v. Status d.d. er kr. 50.000,-. Der er
tidligere brugt ca. kr. 45.000,- til vejopretning ud for Strandlodden 1.
Det blev aftalt at vi begynder at køre Thomas Frisendal i stilling til at overtage
kassererposten pr. 1. januar 2023. Vi kan i den sammenhæng også overveje at skifte
bank til enten Sparekassen Sjælland i Faxe eller Møns Bank i Rønnede fra den
nuværende i Nordea i Næstved med det formål at spare gebyrer. Det tager tid med at
bemyndige en ny kasserer så vi besluttede at begynde tidligt. Keld taler med
nuværende kasserer Torben Bernhoff.
 
4. Vedligeholdelse af Vej, chikaner og postkasse!
Plan for renovering af Vej i 2023/24.
Vejgruppe (Kjeld og Torben). Det blev vedtaget at kontakte vognmanden Niels fra
Hyllede Vognmandsforretning som for nyligt har renoveret vejene på Knud Stubbes
grundejerforening ved siden af. Vi skal høre hvad han forslår og hvad det koster. De
største skader er på den første ca. 250m fra Strandvejen med mange huller. Jeg har
lovet at følge op med Niels.
Kjeld Hansen (Kloakmester i Faxe) har lovet midlertidig at reparere huller på det første
ca. 100m stykke fra Strandvejen inden sommerferien. Keld følger om med ham.
 
5. Planlægning af frivillig arbejdsweekend den 28 og 29.05.
Indkøb m.v. Næste frivillige weekend løber af stablen som planlagt med
beplantning/maling af chikaner hvor man mødes ud for Keld i nr. 9 kl. 10:30.
 
6. Problemer med Dræn mod Suensonsvej og syge gamle træer.
Er der skader/fejl  på dræn hos naboen i den gamle gård, der stopper vandets
gennemløb til kommunens rør.
Skal vi kontakte Kommunen og hvem deltager i et eventuelt møde? Det blev besluttet



Skal vi kontakte Kommunen og hvem deltager i et eventuelt møde? Det blev besluttet
at jeg skriver til Kommunen. Jeg har derfor allerede skrevet til Faxe Kommunes ”Giv
os et praj” hjemmeside angående både træer og stoppet dræn. Jeg vender tilbage når
jeg får svar på vores henvendelse.
 
6. Eventuelt
Stien mod nord mellem Strandlodden 15 og 54 bliver meget våd og mudret om
vinteren. Vi skal i forbindelse med vejgruppen finde en løsning med lidt grus
belægning så man kan komme tørskoet igennem på alle årstider.
 
Med venlig hilsen,
 
Kjeld Sørensen
 
Fra: Keld Volder [mailto:keld.volder@gmail.com] 
Sendt: 22. maj 2022 08:41
Til: Kjeld Sørensen <kjeld.a.sorensen@gmail.com>
Cc: Thomas Frisendal <thomas@frisendal.net>; 7@strandlodden.dk;
22@strandlodden.dk; hr.lytje@mail.tele.dk
Emne: Re: Bestyrelsesmøde på lørdag den 21.05 kl. 10 på Strandlodden 9
 
Hej Kjeld!
Meget fint referat!
Jeg har kun 2 små bemærkninger til punkt 3.
I 2. linie står der strandstien 1 - skal være Strandlodden 1 og i slutningen skal
nuværende kasserer være Torben Bernhoff.
 
Med hensyn til at vore interne mailsystem ikke virker hos alle, så foreslår jeg, at Rene
laver en test ved at skrive en besked til den samlede bestyrelse og dagen efter tjekke
om alle har modtaget beskeden.
 
Med hensyn til vedtagelse af det årlige bidrag/kontingent, så bestemmes det af et
simpelt flertal af de fremmødte med stemmeret.
Det med 2/3 del flertal af medlemmerne er udelukkende, hvis der skal ske ændringer
af vores vedtægter og her skal Faxe Kommune også godkende det.
 
God søndag!
 
Hilsen
Keld

Sendt fra min iPad

Den 21. maj 2022 kl. 13.36 skrev Kjeld Sørensen
<kjeld.a.sorensen@gmail.com>:

Hej alle,
 
Her lige et kort referat fra dagens bestyrelsesmøde. Vi mødtes hos Keld til
aftalt tid og tilstede var Keld Volder, Thomas Frisendal og mig selv Kjeld
Sørensen.
 

mailto:kjeld.a.sorensen@gmail.com


Jeg har skrevet kommentarer i rød nedenfor under de enkelte punkter.
Venligst sig til hvis der er noget jeg mangler !
 
Med venlig hilsen,
 
Kjeld
 
-----Oprindelig meddelelse-----
Fra: Keld Volder [mailto:keld.volder@gmail.com] 
Sendt: 21. maj 2022 12:02
Til: Kjeld Sorensen <kjeld.a.sorensen@gmail.com>; Thomas Frisendal
<thomas@frisendal.net>
Cc: 7@strandlodden.dk; 22@strandlodden.dk
Emne: Bestyrelsesmøde på lørdag den 21.05 kl. 10 på Strandlodden 9
 
Hej Thomas og Kjeld!
Hermed dagsorden til vores møde på lørdag kl. 10!
 
1. Godkendelse af Referat fra sidste møde den 05.03.2022.
 
(referatet er godkendt af tidligere bestyrelse). Referatet var godkendt,
men hverken Thomas eller Kjeld havde ikke fået det tilsendt. Det skal
tjekkes at mail adresserne virker. Min på 50@strandlodden virker
desværre ikke?
 
2. Gennemgang af referat fra generalforsamlingen den 23.04.2022. Det
blev bemærket at der ikke var valgt nogen revisorsuppleant ved
generalforsamlingen da der ikke var nogen der meldte sig. Der blev talt
om på generalforsamlingen at forhøje kontingentet (midlertidigt) for at får
flere penge til at renovere vejene. Det blev dog ikke beslutte da man
havde den opfattelse at det ikke kunne besluttes da der ikke var nok
fremmødte ifølge vedtægter. Men det viser sig efterfølgende at de kunne
vi. Det skal derfor overvejes af bestyrelsen om vi skulle forslå til næste
generalforsamling midlertidigt for f.eks. 2 år sætte bedraget op så vi får
bedre råd til vejrenoveringen.
 
3. Status fra Kasserer - Kassebeholdning m.v. Status d.d. er kr. 50.000,-.
Der er tidligere brugt ca. kr. 45.000,- til vejopretning ud for Strandstien 1.
Det blev aftalt at vi begynder at køre Thomas i stilling til at overtage
kassererposten pr. 1. januar 2023. Vi kan i den sammenhæng også
overveje at skifte bank til enten Sparekassen Sjælland i Faxe eller Møns
Bank i Rønnede fra den nuværende i Nordea i Næstved med det formål at
spare gebyrer. Det tager tid med at bemyndige en ny kasserer så vi
besluttede at begynde tidligt. Keld taler med nuværende kasserer Dorte
Madsen.
 
4. Vedligeholdelse af Vej, chikaner og postkasse!
Plan for renovering af Vej i 2023/24.
Vejgruppe (Kjeld og Torben). Det blev vedtaget at kontakte vognmanden
Niels fra Hyllede Vognmandsforretning som for nyligt har renoveret vejene
på Knud Stubbes grundejerforening ved siden af. Vi skal høre hvad han
forslår og hvad det koster. De største skader er på den første ca. 250m fra
Strandvejen med mange huller. Jeg har lovet at følge op med Niels.
Kjeld Hansen (Kloakmester i Faxe) har lovet midlertidig at reparere huller
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Kjeld Hansen (Kloakmester i Faxe) har lovet midlertidig at reparere huller
på det første ca. 100m stykke fra Strandvejen inden sommerferien. Keld
følger om med ham.
 
5. Planlægning af frivillig arbejdsweekend den 28 og 29.05.
Indkøb m.v. Næste frivillige weekend løber af stablen som planlagt med
beplantning/maling af chikaner hvor man mødes ud for Keld i nr. 9 kl.
10:30.
 
6. Problemer med Dræn mod Suensonsvej og syge gamle træer.
Er der skader/fejl  på dræn hos naboen i den gamle gård, der stopper
vandets gennemløb til kommunens rør.
Skal vi kontakte Kommunen og hvem deltager i et eventuelt møde? Det
blev besluttet at jeg skriver til Kommunen. Jeg har derfor allerede skrevet
til Faxe Kommunes ”Giv os et praj” hjemmeside angående både træer og
stoppet dræn. Jeg vender tilbage når jeg får svar på vores henvendelse.
 
6. Eventuelt
Stien mod nord mellem Strandlodden 15 og 54 bliver meget våd og
mudret om vinteren. Vi skal i forbindelse med vejgruppen finde en løsning
med lidt grus belægning så man kan komme tørskoet igennem på alle
årstider.
 
 
KVL-den 16. maj 2022/GF Strandlodden
 
 
Sendt fra min iPad


